
Cruising sejlads

Breddesejlads er jo det, der har været forsøgt fremmet via Danske Bådejere.

Det er et område, som der skal meget mere fokus på, så vi kan få udvidet tilbuddet til bådejerne,
uanset hvilken bådtype de sejler med.

Vi forsøgte sidste år at styrke denne indsats med en anmodning og kontingentforhøjelse til dækning
af en heltidsansat til at udvikle og markedsføre DB, men det blev desværre i stemt igennem.

Der ligger derfor en klar opgave i at redefinere DB, og få sat denne proces i gang, men denne gang
noget bedre forberedt end sidst!


